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Aanwezig: 
Bestuursleden:  Vivian Geleijnse, Michel Koenen, Hans Kramer, Ewa Mendys-Kamphorst, Alex 

Lagerwaard, Tanja Laging, Caroline van Noordenne, Jörgen Openneer, Sep Pouwels, 
Carrie Rond, Annemarie Swaak, Willeke Stekelenburg (not), André Terpstra. 

Belangstellenden:  Geen 
Schoolleiding:  Ike Breeman, Raoul Majewski,  
 
Afwezig:   Matthijs Glerum, Erfan Pourmohammadi (mk), Ellen de Regt (mk). Isabel Salomons 

(mk). 
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Opening & Vaststelling agenda’s: 
De agenda voor zowel de ALV als voor de reguliere bestuursvergadering worden vastgesteld, met bij 
punt 6 van de ALV de toevoeging dat hier ook de samenstelling van het dagelijks bestuur van de 
Oudervereniging aan de orde zal komen. Voorafgaand aan de vergadering stelt iedereen zich kort 
voor. 
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Verslag ALV November 2022: 
Er zijn geen opmerkingen bij de notulen, de notulen worden vastgesteld met dank aan de opsteller. 
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Jaarverslag Oudervereniging Emmauscollege m.b.t. schooljaar 2022-2023: 
Er zijn geen opmerkingen over het jaarverslag. Het jaarverslag wordt goedgekeurd en kan worden 
gepubliceerd op de website van de school. 
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Verslag van de penningmeester over het jaar 2022 & Verslag van de kascontrole commissie: 
Ewa geeft een korte toelichting bij de meegestuurde stukken. Alles is duidelijk. De kascontrole over het 
boekjaar 2022 heeft plaatsgevonden. De kascommissie adviseert in het vervolg significante uitgaven 
die niet begroot zijn met de penningmeester af te stemmen voordat de uitgave gedaan wordt en niet 
pas achteraf. De schoolleiding zal hier in het vervolg op toezien.  
 
De vergadering besluit het verslag van de penningmeester goed te keuren en haar daarmee decharge 
te verlenen over het gerapporteerde jaar. 
Daarnaast besluit de vergadering dat de volledige kosten van het ondersteuningsfonds in het jaar 2023 
ten laste mogen komen van de reserve. 
 

5 

 
Voorstel ouderbijdrage m.i.v. augustus 2024: 
De wetgeving inzake de vrijwillige ouderbijdrage is per 1 augustus 2021 veranderd. Dat betekent dat de 
posten die door de school verrekend mogen worden via de vrijwillige ouderbijdrage zijn veranderd. Een 
aantal posten die van oudsher opgevoerd werden, mogen niet meer worden opgenomen. Er zijn bij de 
Oudervereniging en ook bij school vragen binnengekomen van ouders die zich afvragen of de school 
en de OVE hiervan op de hoogte waren. Binnen de school (en ook in de politiek) wordt nagedacht over 
de opbouw van de kosten die doorberekend worden aan ouders. Wellicht dat het systeem van de 
vrijwillige ouderbijdrage in de toekomst helemaal wordt afgeschaft. De verschillen tussen scholen zijn 
nog altijd groot. 
 
Door de schoolleiding is een voorstel gemaakt voor het komende schooljaar: 2024-2025. De hoogte en 
samenstelling van de ouderbijdrage is onderdeel van de schoolbegroting over 2024 die eind dit jaar in 
de MR aan de orde zal komen, vandaar dat dit nu al onderwerp van gesprek is. In het voorliggende 
voorstel zijn posten die niet meer opgevoerd mogen worden afgevoerd en zijn een aantal posten herijkt 
op basis van de actuele situatie. Dit resulteert in een algemene bijdrage die gelijk blijft op €75,- en een 
bijdrage voor materiaalkosten voor alle leerjaren die wordt verlaagd van €70,- naar €45,-. 
 
De kosten van de schoolpas zijn aanzienlijk (jaarlijks ca. €20.000,-). Daarom wordt er ook nagedacht 
over een andere manier om hiermee om te gaan, bijvoorbeeld het eenmalig verstrekken van de 
schoolpas in plaats van jaarlijks, of helemaal overstappen op een digitale schoolpas. 
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De vergadering besluit in te stemmen met het voorstel van de schoolleiding. Dit zal namens de 
oudervereniging ingebracht worden in de MR vergadering in december, en dan ter instemming worden 
voorgelegd aan de oudergeleding in de MR. 
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Verslag van de werkgroep verkiezingen (afscheid vertrekkende bestuursleden en aanstelling 
nieuwe bestuursleden): 
In het aangeleverde stuk wordt beschreven hoe in aanloop naar de ALV het aantal vacatures in het 
bestuur is bepaald. De vergadering is akkoord met de conclusie dat er geen verkiezingen hoeven te 
worden georganiseerd en besluit de nieuwe kandidaten die zich hebben gemeld te benoemen in het 
bestuur van de oudervereniging. Tot het bestuur treden toe: Ingrid Pieterse, Jörgen Openneer en 
Michel Koenen. De bestuursleden die zich beschikbaar hebben gesteld voor een nieuwe termijn 
worden allen herbenoemd voor een nieuwe periode van 3 jaar. Het betreft Ewa Mendys, Erfan 
Pourmohammadi, Annemarie Swaak en Willeke Stekelenburg. Matthijs Glerum, Alex Lagerwaard, Ellen 
de Regt, Hans Kramer en Wendy Aendekerk treden terug als bestuurslid of waren eerder dit jaar al 
teruggetreden.  Alex Lagerwaard wordt door Raoul toegesproken en bedankt voor zijn inbreng in de 
afgelopen 3 jaar. 
 
Met het vertrek van Wendy is er een vacature ontstaan in het dagelijks bestuur. Willeke stelt voor dat 
zij terugtreedt als voorzitter en in plaats daarvan de rol van secretaris op zich neemt.  André stelt zich 
beschikbaar als voorzitter van de Oudervereniging en Ewa is bereid aan te blijven als penningmeester. 
De vergadering stemt in met de voorgestelde rolverdeling binnen het dagelijks bestuur van de 
Oudervereniging. 
 

7 Afsluiting van de Algemene Ledenvergadering, korte pauze. 
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Notulen OVE1 (11 september 2023): 

- De notulen van de vorige vergadering waren kort na de vergadering al beschikbaar. Dat wordt 
op prijs gesteld. 

- In de notulen staat op pagina 1 “Erfan vindt dat de school wat achterstanden heeft”. Er is niet 
direct uit de tekst op te maken welke achterstanden dit betreft. Raoul ziet dit graag duidelijker 
weergegeven, nu roept dit bij teruglezen wellicht vragen op. Misschien dat dit nog verduidelijkt 
kan worden? Verder zijn er geen tekstuele aanpassingen. De notulen worden daarmee 
goedgekeurd. 

- N.a.v. de notulen merkt Raoul op dat in reactie op de derde klacht (zie pagina 2 van de 
notulen) de school de feedback heeft gekregen dat ze duidelijker kan communiceren over de 
wijze van normering in de GO-klassen. Dit wordt door een aantal bestuursleden met kinderen 
in een GO-klas onderschreven. 

- N.a.v. de notulen geeft Raoul aan dat het afnemen van SE toetsen in de gymzaal goed 
bevallen is. Wat wel problemen oplevert, is dat met het ingaan van de nieuwe 
herkansingsregels de herkansingsmogelijkheden bij een ziekmelding gedurende de toetsweek 
verruimd zijn. In de afgelopen toetsweek bleek dit tot een piek in ziekmeldingen te leiden, 
waardoor ca. 600-700 toetsen gemist zijn en ingehaald moeten worden. Dit is veel hoger dan 
in eerdere toetsweken. Het inplannen van de ca. 1200 toetsen in de tweede ronde (inhalen en 
herkansen) is lastig. Er wordt van gedachten gewisseld wat hieraan te doen zou zijn. Probleem 
is natuurlijk ook dat ouders hieraan meewerken door hun kind ziek te melden. Onderscheid 
maken tussen echt ziek en strategisch ziek is vanuit de school niet te doen. De school kan wel 
aandacht vragen voor dit fenomeen kort voor de start van de volgende toetsweek. 

 
Vanuit het DB, ingekomen mails: 
Er zijn sinds de vorige vergadering meerdere mails binnengekomen bij de OVE. Een aantal daarvan 
ging over de vrijwillige ouderbijdrage (zie punt 5 van de ALV). Daarnaast is een mail van een ouder 
ontvangen over online veiligheid van docenten n.a.v. een concreet incident in een klas. Deze mail is 
doorgestuurd naar de schoolleiding, die gelukkig al op de hoogte was en ook al actie had ondernomen.  
Een laatste bericht kwam van een ouder die zich zorgen maakte om het weer meer en meer toestaan 
van mobiele telefoons in de klas, ondanks de aangescherpte regels bij de start van het schooljaar. De 
schoolleiding komt hier in haar mededelingen op terug. 
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Vanuit de MR: 
De MR heeft een reguliere vergadering gehad (verslag bij de stukken) en een overleg met de Raad van 
Toezicht. De Raad van Toezicht heeft een nieuwe voorzitter en die koos voor een andere insteek. Dit 
beviel goed. De Raad van Toezicht heeft recent een bezoek aan de leerlingenraad gebracht en zou 
ook graag eens met het bestuur van de oudervereniging afspreken om van gedachten te wisselen over 
het reilen en zeilen van de school. 
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Vanuit de schoolleiding: 
Mededelingen vooraf: Er zijn een aantal mededelingen op papier gedeeld; 
 
Extreem weer: Er is een notitie extreme weersomstandigheden opgesteld. Die wordt kort besproken. 
De school ziet het liefste dat als het echt een veiligheidssissue wordt, de beslissing om de scholen in 
de regio te sluiten of juist open te houden ligt bij de veiligheidsregio en niet bij de individuele scholen. 
Dit komt binnenkort aan de orde in regionaal overleg. Bij de recente storm (code geel) hadden scholen 
in de omgeving aangegeven gewoon open te blijven maar weken hier in de loop van de ochtend toch 
van af, wat weer tot vragen van ouders leidde. Een eenduidige aanpak heeft de voorkeur; 
 
Winkelkarretjes: N.a.v. het onderwerp veiligheid vraagt Sep of er iets gedaan kan worden aan de 
rondslingerende winkelkarretjes in de buurt van de school. Dit levert in combinatie met pubers onveilige 
situaties op. De school kan hier geen verantwoordelijkheid voor nemen. Er kan wel een melding 
gedaan worden bij de gemeente via de MeldR app. 
 
Mobiele telefoons in de klas: Na de toetsweek is bij het personeel weer aandacht gevraagd voor het 
telefoonbeleid. Handhaving blijft voor een deel van de collega’s lastig. Een toenemend aantal scholen 
verbiedt mobiele telefoons in de school volledig. Raoul is benieuwd naar de mening van de ouders 
hierover. De reacties zijn niet negatief, maar er zijn wel wat praktische vragen, zoals hoe dit te doen is 
met bovenbouwleerlingen die een minder goed werkende Ipad hebben (want al wat ouder). Een enkele 
ouder wil graag gedurende de dag met zijn kind kunnen communiceren. Bij het Comenius is een pilot 
gaande in een aantal klassen. Tanja kan hier eventueel wat info over delen. 
 
Onderwijs hoogbegaafden: Er is gesproken met een afvaardiging van de Stichting RVKO (Rotterdamse 
Vereniging voor Katholiek Onderwijs). Zij hebben een licentie gekregen voor het stichten van een 
HAVO/VWO school voor 2x 143 leerlingen binnen 3 jaar. Dit heeft binnen de gemeente vrij veel stof 
doen opwaaien, aangezien de intentie was om geen nieuwe VO-scholen binnen de gemeentegrenzen 
te laten starten. Doel van het gesprek met RVKO is om te verkennen of het Emmauscollege iets kan 
betekenen voor de doelgroep van het WoW onderwijs (gericht op hoogbegaafde leerlingen). Dit hangt 
sterk af van de insteek van de mensen van RVKO en de flexibiliteit in het model van lesgeven. Een 
zelfstandige VO-school met het beoogde profiel in de nabije omgeving zou echter ook directe gevolgen 
hebben voor de eigen leerlingenaantallen. 
 
VO-school Vijfde Dorp: Sep vraagt naar de stand van zaken in de gemeente Zuidplas. Hier zijn andere 
besturen aan zet. Het Emmauscollege is geen partner in dit dossier. Er is discussie over de beoogde 
locatie voor een eventuele school in het Vijfde Dorp. Sowieso is de verwachte tijdlijn ca 10 à 15 jaar. 
 
Publiciteit en Werving: Ike doet verslag van de activiteiten in het kader van publiciteit en werving. Het 
geheel van activiteiten is de afgelopen tijd onder de loep genomen en aangepast waar nodig. De 
doorstroomtoets vindt tegenwoordig eerder plaats, de definitieve keuze voor een school juist later. Er 
zijn activiteiten naar voren gehaald (o.a. de open dag en de introductielesjes) en toegevoegd (de 
break-in en een ouderavond voor leerlingen van groep 8). De open dag heeft al plaatsgevonden, met 
een prima opkomst. Deze week vinden de introductielesjes voor leerlingen plaats. Leerlingen komen 
hierbij met hun hele klas naar school op een gewone schooldag. Dit geeft ze een indruk van het 
Emmauscollege op een gewone dag en brengt ook kinderen die niet overwegen naar het 
Emmauscollege te gaan in aanraking met de school. Voor de ouderavond hebben zich al 160 ouders 
zich aangemeld, hier is dus zeker animo voor. 
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Beleid analyse examenresultaten: De laatste paar jaar hebben de secties een grotere rol gekregen in 
de analyse van de examenresultaten. Er is een evaluatie in de secties, en een sessie met de 
sectieleiders. De opbrengsten hiervan worden verzameld in een matrix. Een aantal punten zijn 
algemeen: De taalontwikkeling is een punt van zorg. De vereiste referentieniveaus worden gehaald 
maar begrijpend lezen blijkt in toenemende mate een lastig punt. Nieuw is dat ook de motorische 
schrijfvaardigheid een probleem lijkt te worden (snelheid van schrijven). Ook voor rekenvaardigheid 
worden de vereiste referentieniveaus gehaald maar ontstaan er in de praktijk toch problemen. De 
volgorde en samenhang van het rekenaanbod bij verschillende vakken wordt nu aangepakt door de 
coördinator rekenvaardigheden. Naar aanleiding van de bredere analyse van vorig jaar zal bij de 
overgangsbesprekingen in de voorexamenklassen strikter geacteerd worden op onvoldoendes voor 
een aantal vakken. 
Er wordt gevraagd naar specifieke basisscholen: zijn er scholen die meer leerlingen met achterstanden 
afleveren? Dit is niet het beeld wat de schoolleiding heeft, er is geen trend zichtbaar bij bepaalde 
scholen (ook niet in positieve zin). 
Er wordt opgemerkt dat sommige EMC-uren altijd vol lijken te zitten. De mentor ziet hierop toe en bij 
achterstanden adviseert de vakdocent. Dit zou dus niet voor moeten komen bij leerlingen die 
achterstanden hebben voor een bepaald vak. 
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Bestuursaangelegenheden: 
Taakverdeling OVE Bestuur: Met het vertrek van een aantal bestuursleden zijn er wat taken waar een 
eigenaar voor moet komen. Willeke maakt een overzicht voor de volgende keer zodat we de gaten 
kunnen vullen. 
 
Komende activiteiten op school waar OVE-bestuur aanwezig is/wil zijn: 29 november Informatieavond 
ouders groep 8: André en Erfan, 27 januari Emmaus Break-In: hiervoor doet Annemarie weer een 
oproep. 
 
Inwerkbijeenkomst nieuwe bestuursleden: André maakt hier een afspraak voor met de nieuwe 
bestuursleden. 
 
Thema-avond januari 2024: voortgang voorbereidingen: Het is niet duidelijk of er al voorbereidingen 
zijn getroffen voor de thema-avond. Er is ook nog geen datum geprikt. Willeke doet navraag. 
 
Nieuwsbrief december: Wordt binnenkort opgesteld en verspreid 
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Rondvraag/ W.V.T.T.K.: 
Vraag: Wat zijn de ontwikkelingen m.b.t. de identiteit volgend op de studiedag? 
Antwoord schoolleiding: De commissie identiteit beraadt zich momenteel op de vervolgstappen. Het 
gaat om de momenten die je kiest in het jaar en hoe je die invult. Allerzielen is hier een voorbeeld van. 
De commissie identiteit is zich zichtbaar naar een nieuwe rol aan het bewegen. De ervaring met de 
bisschop was heel positief. Hij durft ook te benoemen waar het schuurt. 
Vraag: Hoe zijn de resultaten van toetsweek 1? 
Antwoord schoolleiding: Hoog over lijken er geen afwijkingen ten opzichte van andere jaren. 
 
Maatschappelijke ontwikkelingen: Sep vraagt aandacht voor de recente verkiezingsuitslag en geeft aan 
dat ze het fijn zou vinden als op school met de leerlingen gesproken wordt over wat er speelt in de 
maatschappij. Vertrouwen in de politiek is een belangrijk punt. Ze wijst in dit kader op het aanbod van 
Pro Demos. Raoul geeft aan dat de materialen van ProDemos worden ingezet in de lessen op het 
Emmauscollege. Ook gaan de leerlingen van 4 HAVO en 5 VWO jaarlijks op excursie naar de Tweede 
Kamer. 
 
Hierna sluit de voorzitter de vergadering. 
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Actiepunten: 

o Jaarverslag laten publiceren op de website (Willeke) 
o Volledige kosten ondersteuningsfonds 2023 ten laste van de reserve laten komen (Ewa) 
o Voorstel ouderbijdrage 2024-2025 opstellen en inbrengen in MR vergadering december (Willeke) 
o Aanpassen ledenlijst bestuur OVE op de website (Willeke) 
o Contact met voorzitter RvT m.b.t. afspraak RvT – OVE (André) 
o Taakverdeling OVE-bestuur – overzicht voor volgend overleg (Willeke) 
o Aanwezigheid OVE-bestuur bij Emmaus BreakIn 27 januari coördineren (Annemarie) 
o Inwerkbijeenkomst nieuwe bestuursleden (André) 
o Navraag status thema-avond (Willeke) 
o Nieuwsbrief December (Willeke) 

 
 
Datum volgende vergadering: 12 februari 2024 


